
 
 

  
 
 

 

Protokoll från styrelsemöte SPF-Kvarnen fredag 7 januari 2022. 

Lokal: Hemma hos Yvonne. 

Närvarande: Hans Emanuelsson, Jan Henriksson, Pia Flodin, Håkan Söderberg, 

Anders Kinch och Yvonne Werneman. 

Från valberedningen: Barbro Ericsson och Kenneth Persson. 

Frånvarande: Jan Gunnarsson. 

 

§131 Mötets öppnande. 

Ordförande Hans Emanuelsson hälsade välkommen samt önskade alla en god 

fortsättning på det nya året. 

§132 Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§133 Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§134 Valberedningen. 

Barbro Ericsson och Kenneth Persson deltog för att få diskutera och för att få 

förslag på eventuella kandidater till ordförandeposten efter vår nuvarande 

ordförande Hans Emanuelsson, som slutar vid årsmötet. Svårt att få 

intresserade, men de skall göra ännu ett försök med hopp om bättre tur. 

§135 Årsmöte. 

Alla handlingar till årsmötet är i stort sett klara. 

§136 Ekonomi. 

Jan Henriksson berättade att det fattas någon liten detalj innan ekonomin kan 

betraktas som klar. Vi fick även papper på balans-och resultaträkning. 

Kursen ”Ekonomi på äldre dar” kommer att starta i mars. Jan håller i kursen. 

 



 
 

  
 

 

§137 Medlem. 

Håkan meddelade att vi fått 21 nya medlemmar 2021.  

§138 Program. 

Pia har ordnat med program och underhållning för våra möten under 2022.  

§139 Hemsida. 

Anders håller hemsidan aktuell. 

§140 Sekreterare. 

Yvonne meddelade styrelsemedlemmarna att det är viktigt att även de anmäler 

sig till våra månadsmöten, då alla räknas in i det totala antalet deltagare, som 

innefattar även kaffekommitté och underhållning. 

§141 Övrigt. 

Hans informerade om hur vår medlemsavgift delas upp.  Avgiften på 250 

kronor fördelas följande:  

Föreningens del: 70 kronor 

Distriktets del: 20 kronor 

Förbundets del: 160 kronor 

§142 Nästa sammanträde. 

Nästa sammanträde blir på Livbojen den 4 februari 2022 klockan 9.00. 

Vem har kaffet? 

Hans står för fikat och eftersom det är sista gången innan han avgår, så har vi 

blivit lovade ”gofika”. 

 

 

…………………………………………………                          …………………………………………….. 

Hans Emanuelsson  ordförande                           Yvonne Wernman sekreterare 


